

Announcement of Interim Financial Results For the 3rd Quarter of 2025

To: Bahrain Bourse

We would like to inform you that the Board of Directors of Khaleeji Bank B.S.C. approved the interim financial results for the nine months ended 30/09/2025 on Wednesday 06/11/2025 as below:

1. Current Period:

	For the 3 months ended	
	30/09/2025	30/06/2025
Net profit (loss) attributable to equity shareholders (BD)* #	2,394 thousands	2,371 thousands
Profit (loss) per equity share (fils)	2.21	2.19

* Net profit (loss) includes extraordinary non-recurring items amounting to BD NIL for the 3rd Quarter and BD NIL for the 2nd Quarter of this year indicated above.

Net profit (loss) includes amount BD NIL as a result of change in IAS/IFRS for the 3rd Quarter and BD NIL for the 2nd Quarter of this year indicated above.

2. Comparative Results:

	For the 9 months ended	
	30/09/2025	30/09/2024
Net profit (loss) attributable to equity shareholders (BD)* #	8,008 thousands	7,034 thousands
Profit (loss) per equity share (fils)	7.38	7.08

* Net profit (loss) includes extraordinary non-recurring items amounting to BD NIL for the nine months of current year compared to BD NIL for the nine months of the previous year indicated above.

Net profit (loss) includes amount BD NIL as a result of change in IAS/IFRS for the nine months of the current year compared to BD NIL for the nine months of the previous year indicated above.

Abdulkarim Mohamed Alzakari
Chief Financial Officer



Date: 06th November 2025

الإعلان عن النتائج المالية المرحلية المراجعة للربع الثالث للعام 2025

السادة / بورصة البحرين

نود إفادتكم بأن مجلس إدارة خليجي بنك ش.م.ب قد اعتمد البيانات المالية المرحلية للتسعة أشهر الأولى المنتهية في 2025/09/30 في يوم الخميس الموافق 2025/11/06 وفقاً لما هو موضح أدناه:

1. نتائج أعمال المصرف للربع الثالث:

البند		لفترة ثلاثة اشهر المنتهية في	
		2025/6/30	2025/9/30
صافي الربح (الخسارة) العائد الى حملة الاسهم العادية (د.ب.) **		2.371 الف د.ب.	2.394 الف د.ب.
العائد على السهم العادي (فلس) الواحد		2.19	2.21

* يتضمن صافي الربح (الخسارة) بنود استثنائية غير متكررة بمبلغ لا يوجد د.ب. ، مقارنة مع مبلغ لا يوجد د.ب. للربع الثاني من السنة المالية الحالية.

يتضمن صافي الربح (الخسارة)، نتيجة التغيير في تطبيق معايير المحاسبة الدولية، ربح/(خسارة) مبلغ لا يوجد د.ب. ، مقارنة مع مبلغ لا يوجد د.ب. للربع الثاني من السنة المالية الحالية.

2. نتائج أعمال المصرف للتسعة أشهر الأولى المقارنة:

البند		لفترة التسعة اشهر المنتهية في	
		2024/9/30	2025/9/30
صافي الربح (الخسارة) العائد الى حملة الاسهم العادية (د.ب.) **		7.034 الف د.ب.	8.008 الف د.ب.
العائد على السهم العادي (فلس) الواحد		7.08	7.38

* يتضمن صافي الربح (الخسارة) بنود استثنائية غير متكررة بمبلغ لا يوجد د.ب. ، مقارنة مع مبلغ لا يوجد د.ب. للتسعة أشهر الأولى من السنة المالية السابقة.

يتضمن صافي الربح (الخسارة)، نتيجة التغيير في تطبيق معايير المحاسبة الدولية، ربح/(خسارة) مبلغ لا يوجد د.ب. ، مقارنة مع مبلغ لا يوجد د.ب. للتسعة أشهر الأولى من السنة المالية السابقة.

التاريخ 6 نوفمبر 2025

عبدالكريم محمد الزكري
رئيس الشؤون المالية